
 

 

張貼日期至 Post Due Date : 22-7-2025 

檔案編號 ：PAM/PN/N458/2025 

致   ：叠翠軒 各業戶 

1 座 更 換 食 水 以 及 廁 水 總 供 電 箱 工 程   
謹通知各住戶，由於本苑的食 水 以 及 廁 水 總 供 電 箱 經已沿用多年，現安排承辦

商進行更換有關電 箱 的工程，內容如下：  

 

1座 1樓水泵房牆身石矢剝落維修及電箱更換工程  

日期： 2025 年 7 月 15 日 和  7 月 22 日 

地點： 1 座 1 樓水泵房  

 

為配合上述工程，有關座數亦需要暫停食水和廁水的供應  

詳情如下：  

 

1 座因應工程暫停食水和廁水供應  

日期：2025年 7月 15日 和  7月 22日 

時間：上午 10時至下午 2時 

影響範圍： 1 座所有單位  

 
 

 

如對上述事宜有任何查詢，請致電 2706 0121 與本處職員聯絡。敬希垂注！  

  

2025 年 7 月 8 日  

To :  All Residents of Block 1 of the Pinnacle  
Date of  Issue  :  8 July 2025  

              
R e p l a c e m e n t  o f  f re s h  w a t e r  &  f l u s h  w a t e r   
p o w e r  a n d  s w i t c h i n g  d e v i c e s  f o r  B l o c k  1  

We'd l ike to  let  you know that  the main electr ical  boxes for  our es tate 's  drinking  
water  and toi let  water  have been in  use for  many years .  We've arranged for  a  contractor  
to  replace these boxes.  The detai ls  are as  fol lows:  

 
Repair  of  Plaster  Peel ing on the Wall  of  the Pump Room on the 1st  Floor of   
Block 1 and Replacement  of  the Power Dist r ibut ion Box  
Date  :  15 July & 22 July  2025   

Locat ion  :  1 s t  F loor ’s  Pump Room of Block 1  
 

 
To faci l i tate  the above work,  the f resh water  supply wil l  also be temporari ly  

suspended for  the re levant  block.  The detai ls  are as  fol lows:  
Suspension of  F r e s h  Water Supply  & Flush Water for Block 1  
Date  :  15 July & 22 July 2025  
Time  :  10:00 A.M. to  2:00 P.M.  
Affected Area  :  Al l  Flats  of  Block 1  

 

 

   Should you have any enquir ies  regarding the above issues ,  please contact  our s taff  

at  2706 0121.  Thank you for  your at tent ion!  
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